
 

 

 

Motion om kårhus för Högskolan Dalarnas 

studenter  

För en längre tid sedan fick vi motta den goda nyheten att Högskolan Dalarna skall flytta sina 

lokaler till Borlänge centrum. Det kommer att skapa liv och rörelse till det centrum och dess 

affärsinnehavare som har upplevt stora utmaningar under de senaste åren. Högskolans 

etablering kommer också att innebära att andra verksamheter kommer att våga etablera sig 

inom området som inte vi sett på många år. 

Tiden som student är en viktigast period i livet. Det skapar också minnen för resten av livet 

inte bara hur det var med själva studierna utan också det ”runt omkring” som boende, 

studiekamrater mm men även ett kårhus där man kan samlas och ha det trevligt efter dagens 

studier. Många högskolor och universitet runtom i landet har också satsat mycket på 

helhetsintrycket, boende och ett väl fungerande kårhus.   

I anslutning till de lokaler som kommer att inrymma Högskolan Dalarna efter flytten ned på 

centrum finns det hus som tidigare inrymde Jussi Björling muséet. En fin byggnad som är 

centralt placerad och skulle kunna vara lämpligt som kårhus. 

Jag yrkar att Borlänge Kommun ser över möjligheten av att: 

 Borlänge kommun utreder möjligheterna att erbjuda Högskolan Dalarna och dess 

studentkår att hyra huset som Jussi Björling muséet inrymt för att använda som 

studentkårslokaler. 
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